



الشركة الكويتية للاستثمار
Kuwait Investment Company

16 AUG 2026

التاريخ :

الإشارة : 793/3-26/2026

Date :

Ref :

To: Boursa Kuwait Company

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

State of Kuwait

دولة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

**Subject: Minutes of the analysts' conference
for the second quarter 2026**

الموضوع: محضر مؤتمر المحللين للربع الثاني 2026

With reference to the above, and in line with requirements stipulated in Article No. (7-8) of Boursa Rulebook.

بالإشارة إلى أعلاه، والتزاماً بالمتطلبات الواردة بالمادة (7-8) من كتاب قواعد البورصة.

Kindly find attached the Analysts conference Transcript for the second quarter ending on 30/06/2026.

نرفق لكم محضر مؤتمر المحللين للربع الثاني المنتهي في 2026/06/30.

Sincerely Yours,


الشركة الكويتية للاستثمار
Kuwait Investment Company
(K.P.S.C) 'ش.م.ك.'

(21)



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Khaled M - Abdulmageed

خالد مصطفى عبدالمجيد

Vice President

نائب رئيس

Compliance & AML Unit

وحدة المطابقة والالتزام ومكافحة غسل الأموال

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل غاية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

محضر مؤتمر المحللين للفترة

المنتهية في 2026/06/30



الشركة الكويتية للاستثمار

الإعلان عن النتائج المالية للربع الثاني المنتهي في 2026/06/30

الخميس 2026/08/13

محضر مؤتمر المحللين لإعلان النتائج المالية للشركة الكويتية للاستثمار (ش.م.ك.ع) المنعقد الخميس الموافق 2026/08/13 في تمام الساعة 12:30 ظهراً (بتوقيت الكويت)

المشاركون من الشركة الكويتية للاستثمار

- | | |
|-------------------------------|---|
| السيد/ فيصل يوسف المشاري | - نائب الرئيس التنفيذي - لقطاع الاستثمارات المباشرة وتمويل المؤسسات |
| السيد/ غازي قيس النصف | - نائب الرئيس التنفيذي - لقطاع إدارة الأصول |
| السيد/ هاني عبدالفتاح النويهي | - الرئيس المالي |
| السيد/ مها علي الرفاعي | - نائب رئيس - وحدة علاقات المستثمرين |

(السيدة/ مها الرفاعي):

السلام عليكم ومساء الخير. معكم مها الرفاعي من الشركة الكويتية للاستثمار قسم علاقات المستثمرين، حياكم الله في مؤتمر المحللين عبر الإنترنت للشركة الكويتية للاستثمار للربع الثاني لسنة 2026. معنا اليوم السيد/ هاني النويهي الرئيس المالي للشركة، والسيد/ فيصل المشاري نائب الرئيس التنفيذي لقطاع الاستثمار المباشر، والسيد/ غازي النصف نائب الرئيس التنفيذي لقطاع إدارة الأصول. نستعرض معكم الأداء المالي للشركة خلال الربع الثاني من سنة 2026، ونود ان ننوه ان التوقعات المستقبلية والتوصيات التي قد نتطرق لها خلال المؤتمر لا تمثل اي توصيات او ضمانات لإداء الشركة المستقبلي. بإمكانكم طرح اسئلتكم في خانة الأسئلة الموجودة بالبرنامج وان شاء الله نجيب على جميع الأسئلة بنهاية المؤتمر. تنتقل الى السيد/ هاني لاستعراض البيانات المالية للشركة، تفضل

(السيد/ هاني النويهي):

شكرا أستاذة مها. مساء الخير جميعا. نبدأ بملخص البيانات المالية على المستوى المجمع، بلغت الإيرادات عن النصف الأول من العام 17 مليون دينار بإنخفاض حوالي 23% للظروف والوضع الإقليمي، وزادت المصاريف زيادة طفيفة نحو 500 ألف دينار. ويرجع ذلك لمصروفات التمويل الخاصة بالمجموعة ككل. صافي ربح النصف الأول حوالي 7 مليون دينار بانخفاض نحو 45% عن فترة المقارنة، نمت الأصول 4% ووصلت الى 335 مليون دينار كويتي، بلغت الالتزامات 160 مليون دينار بنمو حوالي 12% وحقوق الملكية فيها انخفاض حوالي 3% وصل الى 175 مليون دينار، ويرجع السبب الرئيس للانخفاض إلى سداد توزيعات ارباح 9.9 مليون دينار كويتي لمساهمي الشركة. صافي الربح العائد لمساهمي الشركة الأم 5.2 مليون دينار بربحية للسهم عن النصف الأول من العام حوالي 9.4 فلس. زادت الأصول بحوالي 4%، وبلغت حقوق الملكية الخاصة بساهمي الشركة الأم وصلت 136 مليون دينار مقابل نحو 141 مليون دينار، والانخفاض بشكل رئيسي عبارة عن محصلة ربح الفترة مطروحا منه حوالي 10 مليون دينار توزيعات الأرباح خلال سنة 2026. طبعا لو في اي استفسار او اسئلة لحضراتكم تفضلوا فيها وسنجاوب عليها ان شاء الله.

(السيدة/ مها الرفاعي):

شكرا السيد هاني.

لا يوجد اسئلة. وبهذا ننهي مؤتمر المحللين للشركة الكويتية للاستثمار عن فترة الربع الثاني لسنة 2026
شكرا للجميع

Minutes of the analysts' conference for the period ending 30/06/2026



Kuwait Investment Company

Announcing the financial results for the quarter ending on 30/06/2026

Thursday 13/08/2026

Minutes of the analysts' conference to announce the financial results of the Kuwait Investment Company (K.S.C.P), held on Thursday 13/08/2026 at 12:30 pm (Kuwait time)

Participants from the Kuwait Investment Company

- | | |
|------------------------------|---|
| Mr. Faisal Yousef Al-Mashary | - Deputy CEO - Direct Investment and Corporate Finance Sector |
| Mr. Ghazi Q. Al-Nusif | - Deputy CEO - Asset Management |
| Mr. Hany A. Elnowaihy | - Chief Financial Officer |
| MS. Maha Al Refai | - AVP - Investor Relations Unit |

(MS. Maha Al Refai):

Good evening, everyone, and welcome.

This is Maha Alrefai from Kuwait Investment Company, Investor Relations Unit. We are pleased to welcome you to Kuwait Investment Company's online Analyst Conference for the second quarter of 2026.

Joining us today are Mr. Hany Elnowaihy, Chief Financial Officer, and Mr. Faisal Al-Meshari, Deputy CEO of the Direct Investment Sector and Mr. Ghazi ALnusif, Deputy CEO of Asset Management Sector.

Today, we will review the Company's financial performance for the second quarter of 2026. Before we begin, kindly note that any forward-looking statements or expectations discussed during this conference are for informational purposes only and do not stand for guarantees or recommendations about the Company's future performance.

You may give your questions through the Q&A section available on the platform, and we will address all questions at the end of the conference,

Now, I'd like to hand over to Mr. Hany to present the Company's financial results. Please go ahead.

(Mr. Hany Elnowaihy):

Thank you, Ms. Maha. Good afternoon, everyone.

We will begin with a summary of the consolidated financial results.

Revenue for the first half of the year amounted to **KWD 17 million**, representing a decline of approximately **23%** compared to the corresponding period last year. This decrease was primarily attributable to the prevailing regional conditions and market environment. Meanwhile, operating expenses increased slightly by around **KWD 0.5 million**, mainly due to higher **group-level finance costs**.

Net profit for the first half stood at approximately **KWD 7 million**, reflecting a decrease of about **45%** compared to the same period last year.

Total assets grew by approximately **4%**, reaching **KWD 335 million**. Total liabilities amounted to **KWD 160 million**, representing growth of around **12%**, while total equity declined by approximately **3%** to **KWD 175 million**. The primary reason for the decrease in equity was the payment of **KWD 9.9 million in dividends** to the Company's shareholders.

Net profit attributable to the shareholders of the parent company amounted to **KWD 5.2 million**, resulting in **earnings per share (EPS) of approximately 9.4 fils** for the first half of the year.

Total assets increased by around **4%**, while **equity attributable to the shareholders of the parent company** stood at **KWD 136 million**, compared to approximately **KWD 141 million** previously. The decline was mainly attributable to the net effect of the period's profit, offset by approximately **KWD 10 million in dividend distributions** paid during 2026.

Should you have any questions or inquiries, please feel free to raise them, and we will be pleased to address them.

(MS. Maha Al Refai):

Thank you, Mr. Hany.

There are no further questions. With that, we conclude the **Kuwait Investment Company's Analysts Conference Call for the second quarter of 2026**.

Thank you all for your participation.